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同仁基金捐款表格 

Tong Yan Fund Donation Form 
 

 

請填妥本表格連同劃線支票或銀行本票寄回香港黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 A 座 6 樓 626 室 
Please send the crossed cheque or cashier’s cheque with this completed form to Room 626, 6/F, 
Southmark Tower A, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang, Hong Kong 

捐款者資料 Particulars of Donor 

捐款者類別 Type of Donor: □以個人名義捐款 Individual □以機構名義捐款 Organization 

稱謂 Title: □先生 Mr  □太太 Mrs □女士 Ms □小姐 Miss 

姓名 Name: 

 

機構名稱 Name of Organization:  

                                                                                                         

電話 Phone No.:                         電郵 Email: 

聯絡人 Contact Person (如有 if applicable)   

姓名 Name:                         

電話 Phone No.:                         電郵 Email: 

捐款資料 Donation Details 

□ 一次性捐款港幣
One time donate   

HK$______________ 

□ 每年捐款港幣
Annually donate  

HK$______________ 
擔任同仁基金會長 
for being the President of Tong Yan Fund 

(每年捐款港幣五萬元或以上 Donate HK$50,000 or above every year) 

捐款方式 Payment Method 

同仁基金謹接受支票或銀行本票形式之捐款。支票抬頭：「同仁基金有限公司」 
Only donation in the form of crossed cheque or cashier’s cheque. Payable to “Tong Yan Fund Limited” 

 

支票號碼 Cheque No.:                 銀行名稱 Bank Name: 

個人資料收集 Personal Information Collection Statement 

1. 捐款人所提供的資料只供處理並管理其捐款之用。The information provided by the applicants will only be used for the 
purpose of processing and administering the donations.  

2. 根據《個人資料(私隱)條例》第 18 及 22 條及附表 1 第 6 條，你有權索閱及修正你的個人資料。你的索閱權包括獲
取本申請表所提供的個人資料副本一份。You have a right of access and correction with respect to personal data as 
provided for in sections 18 and 22 and principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data(Privacy) Ordinance. Your right of access 
includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.  

3. 有關透過本申請表收集的個人資料的查詢，包括索閱及修正資料，應寄往香港黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 A 座 6
樓 626 室。Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including the making of access and 
corrections, should be addressed to Room 626, 6/F, Southmark Tower A, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang, Hong Kong 

本人／機構 謹此確認捐款予同仁基金會，及明白同仁基金董事會保留接受上列捐款之權利。I / My organization hereby 
confirm(s) the donation to Tong Yan Fund and understand that the donation is subject to acceptance by the Board of Tong Yan 
Fund. 

 
□ 本人／機構不同意接收同仁基金會之資訊。I / My organization DO NOT wish to receive information from Tong Yan Fund.  

 

 

簽署 Signature ___________________________ 日期 Date _____________________________ 


